
Příloha – texty pasáží pro percepční test 

Blažek 

Blažek1 
Já myslím, že velmi dobře rozumí. Já myslím, že tady je potřeba divákům vysvětlit takový ten základní 

princip toho sporu. 

Blažek2 
Kdybyste si chtěl třeba pronajmout jedno, dvě, to možná seženete, ale na obsluhu celého kraje nemáte 

nikdy šanci si pronajmout nová vozidla ze zahraničí. 

Blažek3 
Krajský úřad si sám zváží, jaké má finanční možnosti a jaké má i dopravní záměry v příslušném regionu. 

Carbol 

Carbol1 
No, já bych připomněl, že ten návrh byl podaný na konci loňského roku a už v prosinci mohl být schválen. 

Carbol2 
Tak tato záležitost má samozřejmě svou historii. 

Carbol3 
Tak tady bych nebyl velký optimista, samozřejmě záleží na tom, jak dopadnou volby. 

Gandalovič 

Gandalovič1 
Druhá důležitá zpráva je to, že o zhruba 40 % v těch minulých letech, kdy byly zavedeny poplatky, se zvýšil 

výdaj na takové ty nejtěžší nemoci, rakoviny a podobně. 

Gandalovič2 
Je naprosto absurdní, aby Ústavní soud se tím zabýval znovu na základě nějakých dat. 

Gandalovič3 
Je to prostě projekt, který se takovýmto způsobem nabaloval, nabaloval a někdo kdo byl za ten projekt 

odpovědný prostě měl v nějaké chvíli říct stop. 

Kasl 

Kasl1 
Člověk jistě by byl rád zaměstnán, nebo pracoval v instituci, která se těší všeobecné důvěře. 

Kasl2 
Nepojedu z Vysočiny ee, ve čtvrtek ee slabé dvě hodiny ee z bytu do sněmovny mi určitě udělají dobře. 



Kasl3 
To moje vystoupení bych byl nerad, aby bylo chápáno jako proti odborům. 

Kocourek 

Kocourek1 
Druhá stránka věci, musíme se rozhodnout, jestli rozpočtová odpovědnost a nebo předvolební 

populismus. 

Kocourek2 
To je otázka, kterou si klademe, protože tím pádem rozdělujeme daňové poplatníky na daňové poplatníky 

jedné kategorie a druhé kategorie. 

Kocourek3 
Toto považujeme za základ, protože jakákoliv dobrá opatření, která zde mohou být, pokud nebude 

rozpočtová disciplína, nebudou realizována. 

Kužel 

Kužel1 
Je nutné si uvědomit, že dopravní infrastruktura znamená přísun nových investorů. 

Kužel2 
Na druhou stranu je to část té hry, která si myslím že nic nepřinese, je nepraktická. 

Kužel3 
To je důležitá norma, kterou my bychom potřebovali diskutovat. 

Martínek 

Martínek1 
Tak já si myslím, že by se nemělo mluvit o těch, kteří tady nejsou, za prvé. Budu také mluvit o té reálné 

situaci, tak jak ve skutečnosti je. 

Martínek2 
Tak já samozřejmě nemůžu hovořit za ostatní kraje, protože každý kraj rozhoduje samostatně. 

Martínek3 
Velká výhoda toho memoranda je v tom, že právě se stabilizovala dopravní obslužnost. 

Pecina 

Pecina1 
Já jsem do politiky nebo na ministerstvo vstoupil v roce 2003, do té doby jsem se živil jako manažer 

projektant programátor. 



Pecina2 
Ale ty výsledky jsou, pane poslanče, naprosto jasné, ty výsledky jsou naprosto jasné. 

Pecina3 
My jsme měli schválených projektů, když jsem nastoupil, nula, dnes je jich za 6 miliard. 

Pomajbík 

Pomajbík1 
Samozřejmě jsme současně vyzvali představitele těch klubů, abysme jednali, zatím se jednání 

neuskutečnila. 

Pomajbík2 
Nebudou blokovat program, ale nepodpoří jej a koneckonců to máme i z úterý, kdy jsme se druhého 

března sešli s představiteli klubů poslaneckého i senátorského. 

Pomajbík3 
Na druhou stranu si myslím, že společnost se začíná zajímat o tu problematiku a začíná jí čím dál víc 

rozumět. 

Starosta 

Starosta1 
Nákladní dopravci maj samozřejmě tolik problémů v současný době, že neznám tolik případů, že by někdo 

podal konkrétní žalobu a poškodil si kamion někde ve výmolech 

Starosta2 
To, že v pátek je mýto o 50%, potažmo o 25% pro jiné kategorie dražší, není výsledek. 

Starosta3 
Systém je od začátku nastaven velmi restriktivně vůči uživateli. 

Šnajdr 

Šnajdr1 
Samozřejmě já jsem přesvědčen o tom, že je to tragická soustrastná událost pro celý polský národ. 

Šnajdr2 
Tak já mám rád humor a myslím si, že do politického soutěžení, do politických střetů trošku odlehčení, 

trošku ironie a nadsázky patří. 

Šnajdr3 
Nicméně má za cíl upozornit na něco, co je v naší politice časté. 



Vojíř 

Vojíř1 
Vezmeme-li toto v úvahu, tak je zjevné, že lokální znečištění z malých lokálních topenišť je bezesporu 

problém v tom malém lokálním místě. 

Vojíř2 
Vy dobře víte, že stejná záležitost, ne-li možná větší, je na polské straně. 

Vojíř3 
Je to možné za předpokladu, že to řekněme bude jeden z těch dvanácti, třinácti předpisů. 


